

**Vincent Robitaille PMP CFA MBA C.Dir**

**Director General  
Centre of Excellence on Strategic Investments  
Transport Canada**

**Past-President – Canadian Institute for Procurement and Materiel  
Management  
(volunteer)**

Since 2018, Vincent Robitaille is Director General – Centre of Excellence on Strategic Investments at Transport Canada. He leads a team responsible commercial policy elements of major investments, alternative financing arrangement and Covid19 measures in the transportation sector including the VIA Rail High Frequency Rail project and the Government response to Covid19 in the air sector.

From 2016 to 2019, Vincent served as President of the Canadian Institute for Procurement and Materiel Management.

From 2015 to 2018, he held the positions of Executive Director - Central Agencies, Parliamentary Operations and Crown Corporations Directorate and Director General – Procurement Modernization Integration Team at the Treasury Board of Canada Secretariat. In these roles, he first led a team that provided advice to Treasury Board Ministers on Crown Corporations, Shared Services Canada and Central Agencies and subsequently led a team that coordinated ambitious initiatives to modernize talent management in the field of procurement and streamline simple procurement.

From 2010 to 2015, he held executive positions at Public Services and Procurement Canada, notably serving as Director General, Commercial and Alternative Acquisitions Management Sector. He provided leadership for the acquisition of a wide range of goods and services with value exceeding \$15B ranging from vaccines to the construction of the new Champlain Bridge in Montreal. He previously held positions at the Public Health Agency of Canada and Global Affairs Canada.

Mr. Robitaille holds a Chartered Financial Analyst (CFA) designation, a Project Management Professional (PMP) designation, a Certified Director designation, and a Master of Business Administration (MBA) degree from the University of Ottawa.

**Vincent Robitaille, PMP CFA MBA ASC**

**Directeur général  
Centre d'excellence sur les investissements stratégiques  
Transport Canada**

**Ancien-Président – Institut canadien d'approvisionnement et de gestion du matériel  
(bénévole)**

Depuis 2018, Vincent Robitaille est Directeur général du Centre d'excellence sur les investissements stratégiques à Transport Canada. Il dirige une équipe responsable des politiques commerciales concernant les investissements majeurs, le financement alternatif et les mesures concernant la Covid19 dans le secteur des transports incluant le projet de train grande fréquence de VIA Rail et la réponse du gouvernement à la crise dans le secteur aérien suite à la Covid19.

De 2016 à 2019, M. Robitaille est été président, de l'Institut canadien pour la gestion des approvisionnements et du matériel.

De 2015 à 2018, il a été directeur exécutif, Direction des organismes centraux, opérations parlementaires et sociétés d'État et directeur général de l'Équipe d'intégration des activités de modernisation de l'approvisionnement au Secrétariat du Conseil du Trésor du Canada (SCT). Dans ces rôles, il a premièrement dirigé une équipe qui fournissait des conseils aux Ministres du Conseil du Trésor sur les sociétés d'État, Services partagés Canada ainsi que les agences centrales et par la suite a dirigé une équipe qui coordonnait des initiatives ambitieuses pour améliorer la gestion de talent dans les approvisionnements de même qu'accélérer les approvisionnements simples.

De 2010 à 2015, M. Robitaille a occupé des postes de gestion à Services publics et Approvisionnement Canada (SPAC), notamment à titre de directeur général du Secteur des approvisionnements commerciaux et alternatifs. Il a dirigé l'approvisionnement d'une vaste gamme de biens et services d'une valeur de plus de 15 milliards de dollars allant des vaccins à la construction d'un nouveau pont Champlain à Montréal. Il a précédemment occupé des postes à l'Agence de la santé publique du Canada et à Affaires mondiales Canada.

M. Robitaille est analyste financier agréé (CFA). Il détient une attestation de Professionnel de la gestion de projets (PMP), une attestation d'administrateur certifié (ASC) et est titulaire d'une maîtrise en administration des affaires (MBA) de l'Université d'Ottawa.